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  Protokół nr XIV/2012 
 XIV sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu 26 stycznia 2012 r. 
BR.0002.1.2012                                         
 
XIV Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady 
Powiatu Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie 
z listą obecności w posiedzeniu  uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych 
uchwał. Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Małgorzata Kaczorowska, Halina Sarul. 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XIII sesji Rady Powiatu w Giżycku w dniu 15 grudnia  2011 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 13 „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
W wyniku głosowania protokół XIII sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XIII sesji z dnia 15 grudnia 2011 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Informacja Starosty o udziale powiatu w obchodach 400-lecia Giżycka. 
6. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
7. Podsumowanie pracy Komisji Rady Powiatu za rok 2011. 
8. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za rok 2011. 
9. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2011.  
10. Sprawozdanie z realizacji Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2008 – 2011. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012 – 
2014. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2012. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji na rok 2012 

a. Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
b. Edukacji, Kultury i Sportu 
c. Spraw Społecznych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie uprawy roślin oraz hodowli 
zwierząt genetycznie modyfikowanych (GMO). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do turnusów 

rehabilitacyjnych.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania powiatów: węgorzewskiego, giżyckiego 

i piskiego w zakresie promocji zatrudnienia. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2012 – 2029. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
20. Sprawy różne. 
21. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
Starosta M. Drzażdżewski postawił wniosek o wycofanie z  porządku obrad dwóch punktów: 
15) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku. 
18) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2012 – 2029. 
Innych wniosków ani uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała wniosek o zmianę porządku obrad pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu zatwierdziła zmianę w porządku obrad poprzez wycofanie punktów: 
15) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Giżycku. 
18) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2012 – 2029. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział:  

1) Przystępujemy do dwóch projektów: „Uczmy się od siebie”, dotyczącego przebudowy 
i termomodernizacji budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 
oraz „Wspólne praktyki współpracy i przedsiębiorczości w regionie przygranicznym”,  
dotyczącego modernizacji  sali gimnastycznej Zespołu Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych oraz organizacji praktyk zawodowych dla uczniów z Polski i Litwy.  

2) Ustaliliśmy kwoty dotacji szkołom niepublicznym: dla liceów wyniesie 
95 zł/miesiąc/ucznia, a dla szkół policealnych 130 zł/miesiąc/ucznia. 

3) Zajmowaliśmy się sprawą przejęcia Biblioteki Pedagogicznej – zastanawiamy się czy 
starczy nam subwencji. 

4) Wybraliśmy biegłego rewidenta do badania bilansu SP ZOZ – firmę konsultingową 
„Consulting” z Suwałk. 

5) W 2012 roku możemy spodziewać się większych pieniędzy na aktywne formy 
przeciwdziałania bezrobociu, w stosunku do 2011 r. fundusz wzrośnie o 300 tys. zł 
i wyniesie globalnie 4.609.300 zł. 

6) Zarząd określił stawkę bazową czynszu najmu lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu powiatu na kwotę 4 zł za m2, tak  jak w mieście. 

7) Spotkaliśmy się z Burmistrz Miasta Giżycka w sprawie utrzymania oraz remontów 
dróg na terenie miasta w roku bieżącym i w latach przyszłych: dalej będzie 
funkcjonowało dotychczasowe porozumienie, czekamy na zakończenie inwestycji 
w centrum miasta, planujemy remont Al. Wojska Polskiego od mostu do ośrodków 
turystycznych. Zastanawiano się nad najlepszą koncepcją przeprawy przez Kanał -  
czy drugi most przy obwodnicy, czy przy moście kolejowym. Rozmawiano 
o gospodarce nieruchomościami, wykorzystaniem obiektów sportowych na potrzeby 
organizacji imprez sportowych i rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży. 

8) Zarząd wyraził zgodę na utworzenie nowego kierunku kształcenia zawodowego – 
technik mechanik pojazdów samochodowych w ramach Technikum Nr 2 przy Zespole 
Szkół Elektronicznych i Informatycznych. 

9) Ustaliliśmy zasady przygotowania arkuszy organizacyjnych dla szkół i placówek 
oświatowych, których organem prowadzącym jest Powiat Giżycki. Istotne jest to, że 
dyrektorzy w planie naboru utrzymają liczbę oddziałów i uczniów nie większą niż 
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osiągnięta w naborze roku poprzedniego, ponieważ uczniów z każdym rokiem jest 
mniej. Arkusz organizacyjny będzie odzwierciedleniem planu finansowego. 

10) Bez przerwy monitorujemy szpital. Dyrektor przedstawił wstępny plan działań 
ekonomicznych do przekształcenia w spółkę prawa handlowego, wstępny plan 
finansowy. Rada Społeczna będzie miała spotkanie w I połowie lutego. Dyrektor 
rozmawia z personelem, przekazuje nam informacje z tych spotkań. 

11) Odbyło się spotkanie z Dyrektorem Narodowego Funduszu zdrowia na temat 
świadczeń niezbędnych dla pielęgniarek, które mogą stracić pracę w szpitalu. 

12) Zarządu Powiatu w Giżycku powołał komisję konkursową w celu opiniowania ofert 
złożonych do otwartych konkursów na realizację zadań publicznych zlecanych sektorowi 
pozarządowemu w 2012 roku. W skład komisji wchodzą ze strony Zarządu: Kazimierz 
Ambroziak, Ryszard Należyty, Krzysztof Paternoga, Małgorzata Jasińska, Kamila 
Gaińska, Zbigniew Piestrzyński i Izabela Zambrowska. oraz przedstawiciele 
następujących organizacji pozarządowych: Maria Krystyna Ottomańska – Cygler  -   
Giżyckie Stowarzyszenie Łyżwiarskie „Czarne Pantery”, Wioletta Rawa – Rudzińska -  
Fundacja Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich w Giżycku, Jerzy Bielewski -  Polskie 
Towarzystwo Turystyczno – Krajoznawcze Oddział Wielkich Jezior Mazurskich w 
Giżycku,  Henryk Jurczyk -  Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Oddział 
Rejonowy w Giżycku,  Ryszard Kałamarz -  IKS – INTEGRACJA – CONAN 
Integracyjny Klub Podnoszenia Ciężarów w Giżycku, Jarosław Pawlik -  Stowarzyszenie 
Integracyjne i Aktywizacja „Pomocna – Dłoń” w Kruklankach. 

13) Odbyło się spotkanie  radnych giżyckich samorządów: miejskiego i powiatowego   
z Mirosławem Nicewiczem, dyrektorem olsztyńskiego oddziału Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad. Pytania radnych i samorządowców dotyczyły głównie 
rozwiązania problemu skrzyżowania ulic Świderska – Obwodowa - Nowowiejska. 
Dyrektor Nicewicz określił wtedy stanowisko Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych, 
które nie wyraża zgody na tymczasowe rozwiązania w obliczu planowanej w 
przyszłości modernizacji obwodnicy giżyckiej. Zaproponowałem rozwiązanie 
ewentualnego zaplanowania w budżecie GDDKiA środków własnych na wykonanie 
skrzyżowania na Świdry (planowane rozwiązanie poprzez nowe rondo) po 
zakończeniu prac nad kompleksową dokumentacją całej obwodnicy. Kilka dni temu 
wpłynęło do mnie pismo z oddziału olsztyńskiego GDDKiA, w którym  Dyrektor 
Nicewicz informuje , że w efekcie styczniowego spotkania podjęte zostały działania w 
celu dokonania analizy stanu bezpieczeństwa oraz płynności ruchu na tym 
skrzyżowaniu. Analiza obejmuje wykonanie pomiarów natężenia ruchu w miesiącu 
lutym oraz w marcu, określenie liczby i rodzaju zdarzeń drogowych, sprawdzenie 
przepustowości skrzyżowania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska odczytała zebranym  dwie uchwały 
Regionalnej Izby Obrachunkowej: 
 

1)  w sprawie wydania pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania przez Powiat 
Giżycki deficytu budżetu w wysokości 3.840.680 zł (dot. uchwały XIII/88/2011 z 15 
grudnia 2011r.; 

2) w sprawie wydania pozytywnej – z uwagą - opinii o prawidłowo planowanej kwoty 
długu w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2012 – 2029 
(dot. uchwały XIII/87/2011 z 15 grudnia 2011r.). 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do  sprawozdania. 
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I. Walasek zapytała o termin orzeczenia rzeczoznawcy wyceny majątku SP ZOZ. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że wstrzymujemy się jeszcze z wyborem rzeczoznawcy 
wyceny majątku. Na razie zlecono dyrektorowi szpitala wytyczenie nieruchomości działek, 
które niekoniecznie muszą wejść aportem do spółki, raczej zostaną poddane dzierżawie. 
Chcemy wydzielić obszary np. biurowiec, budynek gospodarczy od strony ul. 
Wodociągowej, aby racjonalnie gospodarować majątkiem. Jeśli chodzi o aktualne wyniki 
finansowe SP ZOZ to do listopada strata zwiększyła się, ale koszty zostały ograniczone. 
Gdyby przychody były takie same, a zmniejszyły się w grudniu, byłby wynik dodatni. 
Budżetu grudnia nie wykonano w wysokości 112 tys. zł. Zobowiązania to 11 mln zł, 
wymagalne 3,660 mln zł. Obniżka kosztów w połączeniu z nowym kontraktem powoduje, że 
projekt planu finansowego wygląda dość optymistycznie. Jest szansa na to, abyśmy 
przynajmniej w tej bieżącej działalności, w połowie 2012 r. wyzerowali przychody 
z kosztami. Liczymy na to, że załoga rozumie w jakiej jesteśmy sytuacji i jej roszczenia nie 
będą nadmierne. Naszym problemem jest zapłacenie zobowiązań wymagalnych. Ponadto -
nastąpił wzrost cen mediów stałych, a także wprowadzono nowe ubezpieczenie, które może 
spowodować wzrost kosztów. W konkursie ofert na ubezpieczenia, czyli OC oraz nowe 
związane z odpowiedzialnością – zgłosił się tylko jeden oferent – to PZU,  zaproponował 
cenę 380 tys. zł. Ze spotkań samorządów z Ministerstwem wynika, że  sprawdzają, bo nie 
wiadomo, czy to drugie ubezpieczenie nie mieści się w ramach ubezpieczenia OC. Starosta 
stwierdził, że wg niego w pewnym sensie  to się mieści. Generalnie co do sytuacji SP ZOZ – 
stwierdził - jest szansa, abyśmy wyszli na prostą. 
I. Walasek powiedziała, że Starosta przed chwilą oznajmił, iż zobowiązania wymagalne SP 
ZOZ-u wynoszą 3,660 mln zł i że  w zasadzie, wg planu finansowego, do czerwca szpital 
osiągnie równowagę, ale - czy osiągnie tylko zrównoważeniu przychodów z kosztami,   czy 
ta równowaga ma polegać również na spłacie zobowiązań wymagalnych, i czy dyrektor 
pamięta i wziął pod uwagę spłatę 500 tys. zł pożyczki dla powiatu.  
Radna zapytała czy w planie finansowym na 2012 r. widać spłatę zobowiązań wymagalnych. 
M. Drzażdżewski odpowiedział że rozmowy z dyrekcją szpitala polegają na tym , aby nie 
zapominać o pieniądzach, które przekazaliśmy w ubiegłym roku i o spłacie zadłużenia, my – 
powiat -  kredytu już nie dostaniemy, opcja która nam zostaje, to ewentualna sprzedaż 
majątku. Starosta stwierdził, że wolałby tego uniknąć  bo majątek jest naszym 
zabezpieczeniem i dobrze byłoby go nie ruszać. Oszczędności musimy szukać w bieżącej 
działalności. W dzisiejszej uchwale finansowej przekazujemy 1,5 mln zł dla SP ZOZ na 
spłatę zobowiązań, jeszcze tyle możemy  przekazać dla szpitala. 
K. Kralkowska  stwierdziła, że będziemy czekać aż sfinalizują się sprawy związane 
z Biblioteką Pedagogiczną, poprosiła o bieżące informacje w tej sprawie.  
Oznajmiła, że w lutym Rada Powiatu będzie zajmowała się polityką oświatowa w powiecie. 
Zapytała, czy konieczne jest ograniczanie ilości oddziałów, i czy wiemy ilu jest uczniów 
spoza powiatu. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że cel jest taki, aby dyrektorzy pamiętali, że arkusz 
organizacyjny jest pochodną planu finansowego powiatu, a nie odwrotnie i trzeba trzymać 
się dyscypliny finansowej. Od kilku lat przy naborze w klasach pierwszych występuje 
niewielka nadwyżka uczniów spoza powiatu w stosunku do naszych absolwentów 
gimnazjów. Bilans jest korzystny dla nas.  Co do Biblioteki,  powiedział, nie wiąże nas żaden 
termin, ustawa zakłada, że pojawią się Centra Edukacji, których elementem będzie właśnie 
Biblioteka Pedagogiczna. Próbujemy to przećwiczyć w ramach pilotażu. 
I. Walasek zapytała czy Związek Powiatów Polskich prowadzi jakąś kampanię na rzecz 
zmiany Karty Nauczyciela, która usprawniłaby zarządzanie pracą w szkołach. 
Wicestarosta - W. Strażewicz odpowiedział, że lobby związkowe są tak silne, że wszelkie 
próby zmiany Karty Nauczyciela nie przechodzą. W tym roku musimy wypłacić 20 tys.  zł 
w formie dodatków wyrównawczych, ponieważ średnia płaca nauczycieli była niższa o taką 
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kwotę. Na ostatnim posiedzeniu ZPP zawarliśmy  porozumienie ze związkiem szpitali 
niepublicznych, dyskutowaliśmy o ustawie o opiece zastępczej i skutkach, jakie przechodzą 
na powiaty. Omawialiśmy problemy powstałe z tytułu pobierania opłat za kartę pojazdu – my 
też pobieraliśmy 500 zł, ale po wyroku Trybunału Konstytucyjnego stwierdzającego, że jest 
to nieuzasadnione (kwota 425 zł w tej cenie jest nieuzasadniona), pojawiły się firmy 
prawnicze, które pomagają odzyskać pieniądze,  powiaty w Polsce  już zwracają koszty. 
Powiaty w ramach sporu zbiorowego będą zabiegały o odzyskanie tych pieniędzy ze Skarbu 
Państwa. 
 
Wicestarosta zobowiązał się do przygotowania na następną sesję krótkiej informacji o tym, 
czym zajmuje się Związek Powiatów Polskich. 
 
Wicestarosta dodał informację o działaniach Stowarzyszenia Łyna – Łaba, którego jest 
członkiem: możliwe jest, że w I połowie tego roku zostanie ratyfikowana umowa o małym 
ruchu przygranicznym w Obwodzie Kaliningradzkim i od lipca będziemy mogli tam jeździć 
bez paszportów.  
I. Walasek zapytała, jak to może tak być. że Związek Powiatów Polskich większość swego 
czasu walczy z wadliwymi ustawami – o opiece zastępczej, o zdrowotnej, o obarczaniu 
szpitali dodatkowym ubezpieczeniem, prowadzi comiesięczne utarczki z NFZ. Radna 
zapytała - czy po to jesteśmy, aby tworzyć wartość dodaną, czy po to,  żeby skupiać się na 
walce z durnymi pomysłami rządowymi. 
S. Bojarski stwierdził, że odpowiedź jest taka: to Naród służy Rządowi, a nie Rząd 
Narodowi. 
 
Innych pytań nie zgłoszono, Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła ten punkt obrad. 
 
Ad. 5. Informacja Starosty o udziale powiatu w obchodach 400-lecia Giżycka. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 
Główne uroczystości odbędą się w dniach 25 - 27 maja br. (piątek – niedziela), bowiem 
rocznica przypada 26 maja br. W czasie głównych uroczystości jest dużo imprez 
o charakterze oficjalnym. Wstępny program obchodów został opracowany w oparciu 
o miejskie jednostki oraz niektóre stowarzyszenia, chętnie włączymy  do programu jednostki 
powiatowe, samorząd powiatowy. Szkoła Podstawowa Nr 4 przygotowuje Międzynarodowy 
konkurs plastyczny „Giżycko – perła Mazur”, zachęcimy do wzięcia w nim udziału  dzieci i 
młodzież z miast partnerskich. M. Drzażdżewski dodał, iż odbył już spotkanie z dyrektorami 
szkół, zachęcał do włączenia się w obchody. Z Poznania do Giżycka ma zostać uruchomiony 
pociąg specjalny pod hasłem „Pociągiem na Mazury – Żagiel 2012”, w związku z tym prosił 
o zorganizowanie grupy wolontariuszy, którzy oprowadziliby małe grupy pasażerów po 
wyznaczonych punktach miasta. 26 maja odbędzie się Msza św. Ekumeniczna w intencji  
mieszkańców w Sanktuarium św. Brunona, uroczysta sesja Rady Miejskiej w Urzędzie 
Miejskim (odczyt, prezentacja herbu miasta) oraz konferencja  „historyczna” z udziałem 
delegacji z miast partnerskich.  25 maja w porcie „Ekomarina” odbędzie się konferencja 
„turystyczna”, w Twierdzy Boyen otwarta zostanie wystawa z Neumünster, odbędzie się 
wystawa plenerowa zdjęć lotniczych oraz pokonkursowych fotografii  „Giżycko widzę”, 
a także Przegląd Orkiestr Wojsk Lądowych. 27 maja 400 osób zaśpiewa specjalnie 
skomponowaną „giżycką” piosenkę. Wykonana zostanie  fotografia rodzinna giżycczan. 
Wydarzenia odbywające się corocznie, takie jak Otwarcie Sezonu czy Regaty Rząd – 
Samorząd będą w tym roku miały uroczysty charakter. Kontynuowane będą „Filmowe 
Czwartki, będzie konkurs etiud filmowych o Giżycku. W tym roku przypada 20–lecie 
Festiwalu Szantowego. W lipcu na Jarmarku Św. Brunona będą miały miejsce prezentacje 
miast partnerskich, a w Święto Trzech Leszczy  promocja nowego herbu Giżycka.  
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Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 7. Podsumowanie pracy Komisji Rady Powiatu za rok 2011. 

a) Finansów i Rozwoju Gospodarczego – przewodniczący Władysław Król przedstawił 
podsumowanie pracy Komisji – załącznik nr 3A do protokołu.  

b) Edukacji, Kultury i Sportu – przewodniczący Marek Podskalny przedstawił 
podsumowanie pracy Komisji – załącznik nr 3B do protokołu.  

c) Spraw Społecznych – przewodnicząca Izabella Walasek przedstawiła podsumowanie 
pracy Komisji – załącznik nr 3C do protokołu.  

 
Ad. 8. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za rok 2011. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska przedstawiła podsumowanie pracy Rady 
Powiatu  za okres od 2 grudnia 2010 r. do 15 grudnia 2011 r.: 
W omawianym okresie odbyło się 13 sesji, na żadnej, niestety,  nie byli obecni wszyscy radni, 
dlatego frekwencja za ten okres wynosi 89,1%. X sesja odbywała się w częściach – 21 lipca 
i 1 września 2011r.  
30 kwietnia 2011r. p. Dariusz Pindur złożył mandat radnego, a 30 czerwca przyjęliśmy 
ślubowanie p. Małgorzaty Ludwiszewskiej. 
Radni pracują w 4 komisjach:  

1) Rewizyjna – przewodniczący Mieczysław Cimoch oraz 5 członków, która odbyła 16 
posiedzeń, w tym 8 w pełnym składzie; 

2) Finansów i Rozwoju Gospodarczego – przewodniczący Władysław Król oraz 5 
członków, która odbyła 13 posiedzeń, w tym 9 w pełnym składzie; 

3) Edukacji, Kultury i Sportu – przewodniczący Marek Podskalny oraz 5 członków, która 
odbyła 14 posiedzeń, w tym 7 w pełnym składzie; 

4) Spraw Społecznych – przewodnicząca Izabella Walasek oraz 5 członków, która 
odbyła 18 posiedzeń, w tym 3 w pełnym składzie, 8 posiedzeń odbywało się w 
siedzibach jednostek powiatowych, 2 w SP ZOZ. 

W Radzie Powiatu funkcjonują 2 kluby radnych: „Ponad Podziałami”  z przewodniczącą 
Haliną Sarul oraz Klub SLD z przewodniczącym Mieczysławem Cimochem. 
Radni obecni na wszystkich sesjach: Zdzisław Bączek, Mieczysław Cimoch, Henryk Dadełło, 
Mirosław Drzażdżewski, Krystyna Kralkowska, Małgorzata Kaczorowska, Władysław Król, 
Jan Krysiuk. 
Plan pracy Rady został zrealizowany. 
Priorytety: w 2011r.: SPZOZ oraz Dom Dziecka. 
        w 2012r.: przygotowanie SP ZOZ do przekształcenia w spółkę prawa 
handlowego, realizacja umowy na funkcjonowanie Domu Dziecka, czyli Domu Św. Faustyny, 
polityka oświatowa, ocena realizacji Zintegrowanego Programu Zrównoważonego Rozwoju 
Powiatu Giżyckiego. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi do przedstawionego podsumowania. 
I. Walasek zgłosiła propozycję zorganizowania szkolenia dla radnych na temat spraw 
związanych ze szpitalnictwem – stwierdziła, że radni niezbyt się mogą orientować w tej 
tematyce np. jakie obowiązki ma samorząd wobec szpitala, co to są zobowiązania wymagalne 
itp. 
K. Kralkowska  odpowiedziała, że zakładała, że cały rok radni zaznajamiali się z tematyką 
dotyczącą szpitala, na maj mamy do realizacji temat o SP ZOZ, zastanowimy się - może 
poprzedzić go szkoleniem na sesji, czy też zorganizować osobne szkolenie. 
M. Drzażdżewski stwierdził, że można to przygotować pisemnie każdemu radnemu, dopiero 
na takim spotkaniu odpowiadać na pytania. 
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K. Kralkowska stwierdziła, że na następnej sesji przedstawi rozwiązanie tego tematu. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
za rok 2011.  
Przewodnicząca Rady Powiatu – Krystyna Kralkowska  poinformowała radnych, iż zgodnie 
z przepisami, nie później niż do końca stycznia następnego roku kalendarzowego Starosta 
składa Radzie Powiatu Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 
ubiegły. Sprawozdanie ogłasza się w wojewódzkim Dzienniku Urzędowym (art. 38 b ust. 3 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym Dz. U. z 2001r., Nr 142, poz. 1592 
ze zm.). 
Starosta – Mirosław Drzażdżewski, wraz z materiałami na sesję, przedłożył radnym Rady 
Powiatu Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za 2011 rok  – 
materiał stanowi załącznik  4 do protokołu sesji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie było przedmiotem dokładnej 
analizy na posiedzeniach stałych Komisji Rady Powiatu, które zaaprobowały przedstawioną 
treść materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne pytania i uwagi dotyczące 
Sprawozdania. 
Uwag ani pytań  nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że Sprawozdanie z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku  za rok 2011 zostało przyjęte przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z realizacji Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 
Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2008 – 2011. 
Starosta – Mirosław Drzażdżewski, wraz z materiałami na sesję, przedłożył radnym Rady 
Powiatu Sprawozdanie z realizacji Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 
Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2008 –– 2011 - materiał 
stanowi załącznik  5 do protokołu sesji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie było przedmiotem dokładnej 
analizy na posiedzeniach stałych Komisji Rady Powiatu, które zaaprobowały przedstawioną 
treść materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne pytania i uwagi 
dotyczące Sprawozdania. 
Uwag ani pytań  nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że Sprawozdanie z realizacji Programu 
Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na 
lata 2008 –– 2011  zostało przyjęte przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012 – 
2014. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Komisje: Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XIV.89.2012 w sprawie  uchwalenia Powiatowego Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012 – 
2014 została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2012. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/90/2012 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2012 
została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji na rok 2012 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pojedyncze projekty planu pracy: 
Plan pracy Finansów i Rozwoju Gospodarczego „za” – jednogłośnie. 
Plan pracy Edukacji, Kultury i Sportu „za” – jednogłośnie. 
Plan pracy Spraw Społecznych „za” – jednogłośnie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała cały projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.91.2012 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji na rok 
2012 została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie uprawy roślin oraz 
hodowli zwierząt genetycznie modyfikowanych (GMO). 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż na posiedzeniach Komisji postanowiono 
rozszerzyć adresatów tej uchwały i w związku z tym § 2 przyjął następującą treść: 
„Uchwałę przekazuje się Prezydentowi RP, Parlamentarzystom Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Marszałkowi Województwa Warmińsko-
Mazurskiego”. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Komisje: Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała Nr XIV.92.2012 w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie uprawy roślin oraz 
hodowli zwierząt genetycznie modyfikowanych (GMO) została podjęta – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 15. Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do turnusów 
rehabilitacyjnych.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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W przypadku obniżenia stawek określonych rozporządzeniem o 20% istnieje możliwość 
wysłania na turnus rehabilitacyjny większej ilości osób. W związku z malejącymi z roku na 
rok środkami Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 
powiatu wynikające z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych oraz zwiększającymi się potrzebami w zakresie dofinansowania innych 
form pomocy osobom niepełnosprawnym, zachodzi potrzeba obniżenia stawek 
dofinansowania turnusów. W ostatnich latach znacznie wzrosły wydatki na dofinansowanie 
zadań z zakresu ortopedii, likwidacji barier funkcjonalnych, co wynika z określonych potrzeb  
i ilość wpływających wniosków. Turnusy rehabilitacyjne są jedną z form rehabilitacji, jednak 
nie najistotniejszą. Aby wszyscy wnioskodawcy ubiegający się o dofinansowanie udziału w 
turnusie rehabilitacyjnym w roku 2011 byli traktowani jednakowo, uchwałę w sprawie 
obniżenia stawek dofinansowania należy podjąć przed przystąpieniem do rozpatrywania 
wniosków. Dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych w 2011r. – na 227 złożonych 
wniosków, w tym 26 dzieci oraz 29 osób w ramach projektu POKL „Twoja szansa” na dzień 
31.12.2011r. załatwiono pozytywnie 142 wnioski, na kwotę 92.992,00zł, w tym dzieci  
i młodzież niepełnosprawna 12 na kwotę  17.171,50zł. W tych kwotach zawarte jest 
dofinansowanie zarówno uczestnika  turnusu rehabilitacyjnego jak i jego opiekuna ( o ile 
lekarz stwierdzi konieczność pobytu opiekuna osoby niepełnosprawnej na turnusie).  
Ze względu na coraz mniejsze środki PFRON , w uzgodnieniu z Powiatową Społeczną Radą 
Do Spraw Osób Niepełnosprawnych, w roku 2011 dofinansowanie do turnusu 
rehabilitacyjnego otrzymały osoby, które złożyły wnioski po raz pierwszy   oraz te, które nie 
korzystały z dofinansowania w roku 2010. Gdyby stawki nie były obniżone o 20%, na turnusy 
rehabilitacyjne wyjechałoby ok. 30 wnioskodawców mniej. Szacujemy, że obniżając stawkę 
dofinansowania, zwiększamy o ok. 25% liczbę uczestników turnusów z naszego powiatu. 
Wysokość dofinansowania do turnusu jest naliczana procentowo od przeciętnego 
wynagrodzenia ogłaszanego co kwartał przez Prezesa GUS. Tak więc wysokość ta jest  
w każdym kwartale inna. Na dzień 31 grudnia 2011r. wynosi ona: 
- osoba ze znacznym stopniem niepełnosprawności:  
3.416,00 x 27% = 922zł – 20% = 738,00zł, 
- osoba z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności: 
 3.416,00 x 25% = 854,00zł – 20% = 683,00zł, 
- osoba  lekkim stopniem niepełnosprawności: 
 3.416,00 x 23% = 786,00zł – 20% = 629,00zł. 
- opiekun osoby niepełnosprawnej: 3.416,00 x 18% = 615,00zł – 20% = 492,00zł. 
Wysokość stawek naliczona została w/g przeciętnego wynagrodzenia za III kw.2011r.  
i obowiązuje od 1.12.2011r. do 29.02.2012r. Nowe stawki obliczone za IV kw. 2011r. 
obowiązywać będą od 1.03.2012r. zaś kolejne w  kolejnych kwartałach. Stawki te rosną 
każdorazowo wraz ze wzrostem przeciętnego wynagrodzenia. 
W roku 2011 mimo obniżenia stawek dofinansowania nie pojechało na turnus  
85 wnioskodawców. Nie zamknęliśmy  w roku 2011 dofinansowania zakupu przedmiotów 
ortopedycznych i środków pomocniczych bowiem na 58 wniosków zbrakło kwoty 
12.247,54zł. ( w roku 2010 była to kwota ok. 9.000,00zł), tak więc widać, że z roku na rok 
wzrasta liczba beneficjentów a malejące środki PFRON nie pozwalają na zaspokojenie 
wszystkich potrzeb. Podobnie niekorzystnie ma się sprawa w przypadku barier 
funkcjonalnych. Na 67 złożonych wniosków pozytywnego załatwienia doczekało się tylko 20. 
 Reasumując, decyzja o zmniejszeniu dofinansowania o 20% turnusów 
rehabilitacyjnych pozwoli na efektywniejsze wykorzystanie środków zarówno na turnusach 
jak i winnych zadaniach powiatu realizowanych ze środków PFRON a nałożonych ustawą  
o rehabilitacji zawodowej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Komisje: Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.93.2012 w sprawie obniżenia kwot dofinansowania do turnusów 
Rehabilitacyjnych została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania powiatów: węgorzewskiego, 
giżyckiego i piskiego w zakresie promocji zatrudnienia. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Powiatowy Urząd Pracy w Giżycku w odpowiedzi na konkurs Nr VI/PO KL/6.2/2011 
ogłoszony przez Wojewódzki Urząd Pracy w Olsztynie złożył wniosek o dofinansowanie 
projektu pt. „Przedsiębiorczość - droga do sukcesu” w formule partnerstwa powiatów: 
giżyckiego (Lider partnerstwa), piskiego (Partner) i węgorzewskiego (Partner),  
w ramach Działania 6.2 Wsparcie oraz promocja przedsiębiorczości i samozatrudnienia 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
Realizacja projektu o łącznej wartości 1.600.000,00 zł nastąpi w przypadku wygrania 
konkursu oraz będzie możliwa po podpisaniu umowy o dofinansowanie z Instytucją 
Wdrażającą (Instytucją Pośredniczącą II stopnia). Projekt będzie miał na celu wsparcie 63 
osób bezrobotnych zarejestrowanych w powiatowych urzędach pracy z obszaru powiatów 
giżyckiego, piskiego i węgorzewskiego w rozpoczęciu własnej działalności gospodarczej 
zgodnie z przepisami Ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy 
z 20 kwietnia 2004 r. (Dz. U. Nr 69, poz. 415 z 2008 r. z późn. zm.). 
W ramach projektu przewiduje się realizację następujących zadań:  usługa szkoleniowo-
doradcza dla osób bezrobotnych, jednorazowe środki na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej. Ponadto w projekcie finansowane będzie zatrudnienie personelu projektu oraz 
zakup materiałów promocyjnych i biurowych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Komisje: Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV.94.2012 w sprawie współdziałania powiatów: węgorzewskiego, 
giżyckiego i piskiego w zakresie promocji zatrudnienia została podjęta – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 18. Punkt zdjęty z porządku obrad. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział zebranym, iż  postawił wniosek o zdjęcie  
z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie dokonania zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2012 – 2029 i wyjaśnił: 
Wraz ze Skarbnik Powiatu  E. Makar uczestniczyli w posiedzeniu Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w dniu 15 grudnia 2011 r. w sprawie badania zgodności z prawem Uchwały 
Nr XIII/87/2011 Rady Powiatu w Giżycku.  Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała, że 
powyższa uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Giżyckiego na lata 2012 – 2029 została podjęta z naruszeniem prawa, polegającym na 
naruszeniu art. 243 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych w ten 
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sposób, że Rada Powiatu uchwaliła wieloletnią prognozę finansową w wysokościach 
powodujących przekroczenie w roku 2014 relacji, o której mowa w  tym artykule. 
Konsekwencją tego będzie brak możliwości uchwalenia przez Radę Powiatu budżetu na rok 
2014. Powiat nie może bowiem uchwalić budżetu, którego realizacja spowoduje, że w roku 
budżetowym oraz w każdym roku następnym relacja łącznej kwoty  z danego roku spłat rat 
kredytów i pożyczek wraz z odsetkami, wykupu papierów wartościowych wraz z odsetkami 
itd. do planowanych dochodów budżetu przekroczy średnia arytmetyczna z obliczonych dla 
ostatnich trzech lat relacji jej dochodów bieżących powiększonych o dochody ze sprzedaży 
majątku oraz pomniejszonych o wydatki bieżące, do dochodów ogółem budżetu. W ocenie 
RIO w celu zachowania przez powiat ustawowych limitów długu i spłat zadłużenia, w tym 
wskaźnika o finansach publicznych, konieczne będzie monitorowanie relacji wynikających z 
prognozy kwoty długu i wprowadzanie zmian planowany wielkości dochodów, wydatków i 
spłat zadłużenia. 
Starosta M. Drzażdżewski dodał, iż pojechali na to posiedzenie, gdyż chcieli usłyszeć co 
RIO sądzi o wskaźnikach. Te przepisy, które wejdą w 2014 r. są krzywdzące dla samorządów. 
Dajemy sygnał, że nie ma możliwości spełnienia wskaźników, a i że inni robią to fikcyjnie. 
Jest to prognoza. Musimy ją zmienić, ale gdy będziemy zmieniać budżet 2012 r. w związku 
z wejściem w życie nowouchwalonego budżetu  państwa. 
Wicestarosta W. Strażewicz dodał, że Związek Powiatów Polskich wystosował do Ministra 
Finansów apelację, że rząd kosztem samorządów załatwia sprawy budżetu państwa. 
 
Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do projektu uchwały:  
Zmienia się brzmienie § 11 ust. 2 pkt 2) lit. a poprzez skreślenie słów: „i składek od nich 
naliczanych”, w następujący sposób: 

§ 11 
1. Upoważnia się Zarząd Powiatu do zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji 

papierów wartościowych do wysokości poszczególnych limitów zobowiązań, 
określonych w § 5 Uchwały, na:  

1. finansowanie przejściowego deficytu budżetu; 
2. spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów. 

2. Ponadto upoważnia się Zarząd Powiatu do:  
1. przekazania uprawnień innym jednostkom organizacyjnym powiatu 

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym i w latach następnych jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości 
działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 
budżetowy; 

2. dokonywania innych zmian w planie wydatków niż określone w art. 257 
ustawy o finansach publicznych, z wyłączeniem przeniesień wydatków między 
działami, tj. do:  

a. dokonywania zmian w planie wydatków bieżących, w tym także w 
planie wydatków na wynagrodzenia i składek od nich naliczanych, pod 
warunkiem, że kwota wydatków na wynagrodzenia i składek od nich 
naliczanych nie ulegnie zmianie, 

b. dokonywania zmian w wydatkach inwestycyjnych miedzy 
poszczególnymi zadaniami w danym dziale; 

3. lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w 
innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu powiatu. 

Dochody: 
Rozdz. 75020, § 0770 – zmiana dotyczy zaplanowania sprzedaży majątku powiatowego. 
Dochody i wydatki: 
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Rozdz.75075 – dotyczy projektu planowanego do realizowanego z udziałem środków 
unijnych pn. „Wydanie publikacji promującej zasoby, walory turystyczne i kulturowe obszaru 
Powiatu Giżyckiego oraz całego obszaru objętego Lokalną Strategią Rozwoju PGD9”. 
Rozdz. 85111 – dotyczy zmiany planowanych wydatków na budowę lądowiska przy SP ZOZ 
zgodnie ze złożonym wnioskiem (zwiększenie o kwotę 75.852 zł – środki unijne i o kwotę 
13.386 zł – środki powiatu) oraz zabezpieczenia środków na ewentualne przejęcie 
zobowiązań po przekształceniu SP ZOZ. 
Ponadto proponuje się zmiany w następujących projektach planowanych do realizacji z 
udziałem środków unijnych: 
Rozdz.80130: 
„Wspólne praktyki współpracy i przedsiębiorczości w regionie transgranicznym” – nowy 
projekt; 
„Aktywizacja społeczności sąsiedzkich poprzez rozwój infrastruktury sportowej i innych 
działań edukacyjnych” – zwiększenie planu w związku z przeniesieniem prac z 2011 r.; 
„Szansa na sukces zawodowy uczniów Technikum nr 3 w Giżycku” – projekt nie uzyskał 
dofinansowania. 
Rozdz.80140 „Edukacja zawodowa w regionie transgranicznym podstawą rozwoju 
przedsiębiorczości” - zwiększenie planu w związku z przeniesieniem prac z 2011 r. 
Rozdz.80195: 
„Rozwój współpracy w obszarze edukacji” – przesunięcie realizacji na rok 2013 
„Wydajność energetyczna budynków edukacyjnych” – nowy projekt 
Rozdz.85333: 
„Nowa jakość usług na rynku pracy” – wydłużenie okresu realizacji projektu i zwiększenie 
jego wartości; 
„Przedsiębiorczość – droga do sukcesu” – nowy projekt (realizowany w PUP). 
Rozdz.85403 – „Uczymy się od siebie” – zwiększenie wartości projektu i rozpisanie go na 
lata 2012-2013. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Komisje: Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała Nr XIV.95.2012 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 20. Sprawy różne. 
Spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 21. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.40 
zamknęła obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk            Krystyna Kralkowska 


